

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر المطاحن العمانية ش.م.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية
1	سالم علي سعيد الهناني	سالم بن علي الهناني حاصل على درجة الماجستير من جامعة بدفورد شاير، تخصص إدارة أعمال ودرجة الليسانس في الآداب، يمتلك خبره متنوعة في الجانب المالي والاستثماري وكذلك إدارة المشاريع والاتصالات. كما يشغل الهناني عضوية مجلس إدارة من بنك نزوى
2	محمد طالب حمد البوسعيدى	الفاضل/ محمد بن طالب البوسعيدى: حاصل على شهادة المحاسبة القانونية (ACCA) وبكالوريوس في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس. يشغل حالياً منصب المدير المالي في شركة بي بي للنفط، ويتمتع بخبرة في مجالات متنوعة بما في ذلك الموانئ والمناطق الحرة والطيران، بالإضافة إلى أنه كان عضواً في البرنامج الوطني لتحقيق التوازن المالي، كما إنه عضو في مجلس إدارة كلية عمان للسياحة، وعضو مجلس إدارة شركة المطاحن العمانية.
3	العنود علي محمد الفارسية	تشغل منصب الرئيس القانوني لمجموعة شركات موربا للتنمية السياحية، وتتمتع بخبرة مهنية تمتد لأكثر من 15 عاماً في مجالات الاندماجات والاستحوادات، وإعادة الهيكلة المؤسسية، والصفقات المعقدة عبر قطاعات الطاقة، والإنشاءات، والعقارات، والسياحة، والخدمات المالية. ساهمت في هيكلة وتنفيذ معاملات استراتيجية ضمن قطاعات منظمة وكثيفة رأس المال. سبق لها العمل مستشاراً قانونياً في الشركة العمانية لنقل الكهرباء، حيث شاركت في تطوير أطر تنظيمية ومشاريع ذات طابع بنية أساسية. تحمل درجة الماجستير في العلاقات الدولية والدراسات الأمنية، ودرجة البكالوريوس في القانون، وهي واعتماد قيادي تنفيذي. حاصلة على شهادة محترف إدارة المشاريع (PMP).
4	حميد سعيد حمدان المشرفي	متخصص في مجال الاستثمار يتمتع بخبرة تمتد لـ 11 عاماً في مجالات الاستثمارات الخاصة، والأسواق العامة، وإدارة الأصول. يشغل حميد في شركة الحصن للاستثمار دوراً محورياً ضمن فريق التنفيذ وإدارة الأصول، حيث يساهم في إدارة محافظ استثمارية كبيرة ومتعددة القطاعات، مع تركيز خاص على متابعة الأداء، وتخصيص رأس المال، وإدارة المخاطر. يشغل حالياً منصب مدير أول الاستثمار في شركة الحصن للاستثمار. كما عمل سابقاً ضمن قسم الأسواق العامة في جهاز الاستثمار العماني، حيث اكتسب خبرة عميقة في عوامل الدخل الثابت، والاستراتيجيات المدرجة، وبناء المحافظ الاستثمارية المؤسسية. كما يشغل عضوية مجلس إدارة في عدد من الشركات التابعة، ويساهم في تعزيز الحوكمة والإشراف الاستراتيجي. المؤهلات العلمية والمهنية: بكالوريوس في المالية والاقتصاد، جامعة السلطان قابوس حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA)
5	سالم عبدالله خلفان المعمرى	يشغل الفاضل/ سالم بن عبدالله المعمرى حالياً منصب الرئيس التنفيذي للاستثمار في الشركة العمانية لاستثمارات الغذاء، ويتمتع بخبرة مهنية في مجالات الاستثمار، وإدارة الاستثمارات الخاصة، وعمليات الدمج والاستحواذ، وإدارة المحافظ الاستثمارية. كما يحمل درجة الماجستير في التحليل المالي وإدارة الصناديق من جامعة إكسبتر، ودرجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة السلطان قابوس، إضافة إلى درجة البكالوريوس في العلوم (تخصص المالية) من جامعة السلطان قابوس.

6	<p>حمود حمد راشد سالم الرشيدى</p>	<p>الفاضل/ حمود بن حمد الرشيدى يمتلك خبرة تتجاوز 20 عاماً في قطاعات النفط والغاز والبتروكيمياويات والتطوير العقاري، وشغل عدة مناصب قيادية في شركات حكومية وخاصة. ساهم في تطوير مشاريع استراتيجية بمليارات الدولارات وقيادة مبادرات في التحول المؤسسي والتخطيط الاستراتيجي وتطوير الأعمال. كما شارك في إدارة مختبرات اقتصادية أسهمت في إطلاق مشاريع تتجاوز قيمتها 7 مليارات ريال عماني وتوفير نحو 15 ألف فرصة عمل.</p> <p>يحمل بكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من جامعة ليدز، وماجستير في هندسة البترول من جامعة تكساس للتكنولوجيا، وماجستير في إدارة الأعمال الدولية من جامعة ديكن، وهو خبير مشاريع معتمد من المعهد الدولي لإدارة المشاريع (PMI). كما يشغل عضوية مجلس إدارة الصندوق الوقفي لمصحف مسقط وشركة المطاحن العمانية.</p>
7	<p>صلاح عبدالله سلطان الشامسي</p>	<p>يمتلك الفاضل صلاح الشامسي خبرة تزيد عن 28 عاماً في القيادة والإدارة الاستراتيجية، مع سجل مهني حافل في تحقيق التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. وهو حاصل على ماجستير إدارة الأعمال من المملكة المتحدة وبكالوريوس في التسويق من الولايات المتحدة. يشغل حالياً منصب رئيس قطاع التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المها لتسويق المنتجات النفطية، حيث يقود فرقاً متعددة التخصصات ويشرف على التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود. تشمل خبرته قيادة المشاريع الكبرى، إعداد دراسات الجدوى الاقتصادية والاستثمارية، إعادة هيكلة الأطر المؤسسية، تطوير حلول أعمال مبتكرة، وصياغة الاستراتيجيات المؤسسية ومتابعة تنفيذها. ويتمتع بخبرة إضافية في المبيعات والتسويق والدعاية والإعلان وخدمة العملاء إضافة إلى إدارة سلاسل المتاجر والمطاعم والمخابز والمقاهي وتجهيزها.</p> <p>المؤهلات العلمية</p> <p>ماجستير إدارة الأعمال (MBA)، جامعة هال، المملكة المتحدة</p> <p>بكالوريوس إدارة الأعمال (تسويق)، جامعة أركنساس في ليتل روك، الولايات المتحدة الأمريكية</p>
8	<p>حمد محمد حمود الوهبي</p>	<p>الفاضل/ حمد بن محمد الوهبي عضو مجالس إدارة البنك الوطني العماني ش.م.ع.ع، وشركة النهضة للخدمات ش.م.ع.ع، وشركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.</p> <p>يشغل الفاضل حمد منصب رئيس وحدة الاستثمار في صندوق الحماية الاجتماعية</p> <p>يمتلك الفاضل/ حمد الوهبي خبرة عملية تمتد لأكثر من 25 عاماً في مجال الاستثمار، وإدارة الأصول، وتطوير الأعمال والقطاع المالي.</p> <p>الفاضل/ حمد حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال بتخصص المالية، وهو حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA)، وشهادة المحلل المعتمد للاستثمارات البديلة (CAIA)، بالإضافة إلى شهادة قياس أداء الاستثمار (CIPM).</p>
9	<p>عامر سالم عايل الجابري</p>	<p>عامر الجابري هو عضو مجلس إدارة معتمد وقيادي تنفيذي بخبرة تتجاوز 25 عاماً في قطاعات الطاقة والصناعات والمعادن والتعدين والتجارة الدولية. شغل مناصب قيادية بارزة تشمل الرئيس التنفيذي للمالية (CFO)، مدير المالية، وأمين سر مجلس الإدارة في شركات متعددة الجنسيات وشركات مملوكة للحكومة، حيث قاد تمويلات بمليارات الدولارات وعمليات إعادة هيكلة استراتيجية وشراكات مؤسسية مؤثرة.</p> <p>يمتلك خبرة معمقة في الحوكمة وإدارة المخاطر والرقابة المالية والتحول الرقمي، وقاد تنفيذ أنظمة ERP/SAP بما أسهم في تعزيز الشفافية وتحسين جودة التقارير. كما قدم المشورة للجان التدقيق والمخاطر والاستثمار والمناقصات، وتفاوض على تمويلات تتراوح بين 75 مليون و+800 مليون دولار، مساهماً في دعم النمو المستدام من خلال برامج التحول والتحسينات التشغيلية.</p> <p>يحمل درجة الماجستير في التمويل والمصارف وبكالوريوس في المالية، إلى جانب برامج تنفيذية من MIT Sloan و INSEAD في مجال الحوكمة، ويتقن اللغتين العربية والإنجليزية، مع التزام راسخ بالحوكمة الفاعلة وخلق القيمة وتعزيز كفاءة مجالس الإدارة.</p>

<p>الفاضل/ عبدالله بن سيف بن سالم الحوسني قيادي في مجالي المالية والحوكمة بخبرة تتجاوز 25 عاماً في القطاعات الحكومية والتنمية وقطاعات الاتصالات والطاقة والتطوير العقاري. يشغل حالياً منصب المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة Perception Distance المتخصصة في الاستشارات المالية والحوكمة وهيكله الاستثمارات.</p> <p>شغل سابقاً مناصب تنفيذية عليا، منها الرئيس المالي والاستثماري لشركة Grand Blue City Development، والمدير المالي لمجموعة عمران، إضافة إلى أدوار قيادية في مدائن وعمانتل وهيئة تقنية المعلومات، حيث ساهم في إدارة عمليات مالية معقدة وصفقات استراتيجية كبرى.</p> <p>يمتلك خبرة واسعة في عضوية مجالس الإدارة ورئاسة لجان التدقيق، مع تركيز على الحوكمة وإدارة المخاطر ودعم القرارات الاستراتيجية. وهو محاسب إداري معتمد (ACMA, CGMA) ويحمل درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس.</p>	<p>عبد الله سيف الحوسني</p>	<p>10</p>
<p>الفاضل / أحمد بن علي البلوشي هو الرئيس التنفيذي لشركة أسيداء للحوض الجاف وخدمات البنى الأساسية التابعة لمجموعة أسيداء، المزود العالمي للخدمات اللوجستية المتكاملة في سلطنة عُمان. يمتلك خبرة تتجاوز 29 عاماً في القطاعين العام والخاص في مجالات اللوجستيات والنقل والاتصالات والتدقيق والإدارة. شغل سابقاً منصب الرئيس التنفيذي لشركة النقل الوطنية العمانية (مواصلات) خلال الفترة 2015-2021، حيث قاد مشاريع تحول مؤسسي شملت إعادة هيكلة الشركة وإعادة إطلاق علامتها التجارية والإشراف على خدمات النقل العام. كما شغل عضوية مجالس إدارة وقيادات في عدد من المؤسسات العاملة في قطاعات اللوجستيات والاستثمار والاتصالات والموانئ والطاقة والتصنيع. ويحمل درجة الماجستير في إدارة تكنولوجيا المعلومات ودرجة البكالوريوس في تكنولوجيا المعلومات من جامعة بوند في أستراليا، ويشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة شركة المطاحن العمانية.</p>	<p>أحمد على سليمان البلوشي</p>	<p>11</p>
<p>متخصص في مجال الاستثمار يتمتع بخبرة تزيد عن 14 عاماً في قيادة استراتيجيات الاستثمار، وتنفيذ الصفقات، وإدارة المحافظ عبر عدة قطاعات تشمل الاستثمار المباشر، والصناعات الغذائية، والعقارات والضيافة، والتصنيع، والخدمات المصرفية، والتأمين، والطيران، والخدمات اللوجستية. يمتلك سجلاً حافلاً في استقطاب وهيكله والتفاوض وإغلاق الصفقات المعقدة، حيث تجاوزت القيمة الإجمالية للصفقات التي أشرف على تنفيذها أكثر من 500 مليون دولار أمريكي.</p> <p>يشغل حالياً منصب مدير أول – الاستثمارات في شركة الحصن للاستثمار، وقد تولّى عضوية مجالس الإدارة واللجان في عدد من الشركات التابعة، مساهماً بدور رئيسي في عمليات إعادة هيكلة الديون، وعمليات التخارج، ومبادرات خلق القيمة. وقبل انضمامه إلى الحصن، شغل مناصب استثمارية قيادية في كل من رؤية عُمان 2040، وشركة أساس، وصندوق الاحتياطي العام للدولة.</p> <p>يحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال (تخصص مالية) مع مرتبة الشرف من جامعة كوانسي غاكويون في اليابان، كما أتم برامج تنفيذية في القيادة في جامعتي كاليفورنيا – بيركلي و INSEAD.</p>	<p>عبدالله خلفان عبدالله المزيني</p>	<p>12</p>



Date: 27/03/2026

List of candidates for membership of the Board of Directors

OMAN FLOUR MILLS SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experience and Qualification
1	سالم على سعيد الهناني	Mr. Salem Al Hinai holds a Master's degree in Business Administration from the University of Bedfordshire and a Bachelor of Arts degree. He has diverse experience in the financial and investment fields, as well as in project management and communications. Mr. Al Hinai also serves as a member of the Board of Directors of Bank Nizwa.
2	محمد طالب حمد البوسعيدى	Mr. Mohammed Bin Talib Al Busaidi holds the Association of Chartered Certified Accountants (ACCA) qualification and a Bachelor's degree in Accounting from Sultan Qaboos University. He currently serves as Chief Financial Officer at BP Oman and has experience across diverse sectors, including ports, free zones, and aviation. In addition, he was a member of the National Program for Fiscal Balance, and he is a member of the Board of Directors of Oman Tourism College as well as Oman Flour Mills Company.
3	العنود علي محمد الفارسية	Alanood Al Farsi currently serves as Legal Director of Muriya Tourism Development Group and brings over 15 years of professional experience in mergers and acquisitions, corporate restructuring, and complex transactions across the energy, construction, real estate, tourism, and financial sectors. She has contributed to structuring and executing strategic transactions within regulated and capital-intensive industries. She previously served as Legal Counsel at Oman Electricity Transmission Company, where she was involved in regulatory frameworks and infrastructure-related projects. She holds a Master in International Relations and Security Studies, a Bachelor of Laws, is a certified Project Management Professional (PMP), and holds Executive Leadership Accreditation.
4	حميد سعيد حمدان المشرفى	Investment professional with 11 years of experience across private investments, public markets, and asset management. At Al Hosn, Humaid has been a core member of the execution and asset-management team responsible for large multi-sector portfolios, with a focus on performance monitoring, capital allocation, and risk management. He currently serves as Senior Investment Manager at Al Hoson Investment Company. Prior to this, he was a part of the Oman Investment Authority's public markets division, with deep expertise in fixed income, listed strategies, and institutional portfolio construction. Active board member across multiple portfolio companies, contributing to governance and strategic oversight. Education & Credentials: BSc in Finance & Economics, Sultan Qaboos University, CFA Charter holder.

5	سالم عبدالله خلفان المعمرى	<p>Mr. Salim Abdullah Al Ma'mari currently serves as Chief Investment Officer at the Oman Food Capital and possesses professional experience in the fields of investment, private capital management, mergers and acquisitions, and portfolio management.</p> <p>He holds a Master's degree in Financial Analysis and Fund Management from the University of Exeter, a Master of Business Administration (MBA) from Sultan Qaboos University, and a Bachelor of Science degree (majoring in Finance) from Sultan Qaboos University.</p>
6	حمود حمد راشد سالم الرشيدى	<p>Mr. Hamood Hamed Al Rushaidi has over 20 years of professional experience in the oil and gas, petrochemicals, and real estate development sectors. He has held several leadership roles in both government and private organizations and has contributed to the development of strategic projects valued at billions of dollars, in addition to leading initiatives related to institutional transformation, strategic planning, and business development.</p> <p>He holds a Bachelor's degree in Mechanical Engineering from the University of Leeds, a Master's degree in Petroleum Engineering from Texas Tech University, and a Master's degree in International Business Administration from Deakin University. He is also a certified Project Management Professional (PMP) from the Project Management Institute (PMI) and serves as a Board Member of the Muscat Mushaf Endowment Fund and Oman Flour Mills Company.</p>
7	صلاح عبدالله سلطان الشامسى	<p>Mr. Salah Al Shamsi has over 28 years of experience in strategic leadership and management, with a strong track record in driving organizational transformation and operational excellence. He holds an MBA from the United Kingdom and a bachelor's degree in marketing from the USA. Currently, he serves as Head of Strategic Planning and Risk Management at Al Maha Petroleum leading cross-functional teams across strategy, risk management, and Fuel Station network development. His experience includes leading major development and investment projects, conducting feasibility studies, corporate restructuring, and delivering innovative business solutions. Furthermore, he is equipped with extensive experience in Sales, Marketing, Advertising, and customer service in addition to the development and management of retail chains, restaurants, bakeries, and coffee shops.</p> <p>Education MBA, Business Administration, The University of Hull, UK BBA, Marketing, The University of Arkansas at Little Rock, USA The University of Arkansas at Little Rock, USA</p>
8	حمد محمد حمود الوهيبى	<p>Mr. Hamad Mohammad Al Wahaibi is a Director in the National Bank of Oman, Renaissance Services SAOG, and Oman Flour Mills SAOG. Mr. Hamad is the Head of the investment unit within the Social Protection Fund.</p> <p>Mr. Hamad has more than 25 years of experience in areas of investment, assets management, business development and the financial sector. Mr. Hamad holds a Master of Business Administration Degree, specializing in Finance. He is a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder, Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA) charter holder, and has a Certificate in Investment Performance Measurement (CIPM).</p>

9	عامر سالم عايل الجابري	<p>Amer Al Jabri is a Certified Director (GCC BDI – Cert. Dir.) and senior executive with over 25 years of experience across energy, industrials, metals & mining, and international trading. He has held CFO, Finance Director, and Board Secretary positions with multinational and government-related enterprises, delivering multi-billion-dollar financings, corporate restructuring, and strategic partnerships.</p> <p>Amer brings expertise in governance, risk, finance oversight, and digital transformation, having led ERP/SAP deployments that strengthened transparency and reporting. He has advised Audit, Risk, Investment, and Tender Committees, negotiated financings ranging from USD 75M to 800M+, and enabled sustainable growth through transformation programs and operational improvements.</p> <p>He holds an MSc in Finance & Banking, a BSc in Finance, and executive certifications from MIT Sloan, INSEAD, and Hawkamah. Fluent in Arabic and English, Amer is committed to value creation and strategic board leadership.</p>
10	عبد الله سيف الحوسني	<p>Mr. Abdullah bin Saif bin Salem Al Housni A seasoned leader in finance and governance with over 25 years of experience across government, developmental, telecommunications, energy, and real estate sectors. He currently serves as the Founder and Chief Executive Officer of Perception Distance, a firm specializing in financial advisory, governance, and investment structuring.</p> <p>He has previously held several senior executive positions, including Chief Financial and Investment Officer at Grand Blue City Development, Chief Financial Officer at Omran Group, and key leadership roles at Madayn, Omantel, and the Information Technology Authority, where he contributed to managing complex financial operations and major strategic transactions.</p> <p>He brings extensive experience in board memberships and chairing audit committees, with a strong focus on governance, risk management, and strategic decision support. He is a Certified Management Accountant (ACMA, CGMA) and holds a Bachelor's degree in Accounting from Sultan Qaboos University.</p>
11	احمد على سليمان البلوشي	<p>Ahmed Ali Al Bulushi is the Chief Executive Officer of ASYAD Drydock and Infrastructure Services Company, part of ASYAD Group, Oman's globally integrated logistics provider. He has over 29 years of experience across the public and private sectors in logistics, transportation, communications, auditing, and management.</p> <p>He previously served as CEO of Oman National Transport Company (Mwasalat) from 2015 to 2021, where he led major transformation initiatives including corporate restructuring, the company's rebranding, and oversight of public bus services in Oman. He has also held leadership and board positions across several organizations in the logistics, investment, communications, ports, energy, and manufacturing sectors.</p> <p>He holds a Master's degree in Information Technology Management and a Bachelor's degree in Information Technology from Bond University, Australia, and currently serves as Chairman of the Board of Oman Flour Mills Company.</p>

12	عبدالله خلفان عبدالله المزيني	<p>Abdullah Al-Mezeini is an investment professional with over 14 years of experience in leading investment strategy, deal execution, and portfolio management across multiple sectors including private equity, food industry, real estate & hospitality, manufacturing, banking, insurance, aviation, and logistics. He has a strong track record in sourcing, structuring, negotiating, and closing complex transactions, with total executed deal value exceeding USD 500+ million.</p> <p>He is currently Senior Manager- Investments at HIC and has held board and committee positions in several portfolio companies, playing a key role in major debt restructurings, exits, and value-creation initiatives. Prior to HIC, he held senior investment roles at Oman Vision 2040, ASAAS, and Oman Investment Fund. He holds an MBA in Finance with distinction from Kwansai Gakuin University (Japan) and has completed executive leadership programs at UC Berkeley and INSEAD.</p>
----	-------------------------------	--

